
 
Høringssvar om øget takst på børn vi visitere til andre tilbud end folkeskolen 
 
MED-udvalget på Hedegårdsskolen har følgende bemærkning: 
 
MED- udvalget på Hedegårdsskolen mener, at en udgiftsstigning på 50 % er virkelig 
meget.  
På Hedegårdsskolen mener vi ikke, at vi visiterer på baggrund af økonomiske 
argumenter. Da det er børn det handler om, så vi visiterer udelukkende på baggrund 
af pædagogiske overvejelser. 
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